
  

  
Vraag in stadsronde van PVM: 

 

Op dinsdag 3 maart jl. heeft raadslid Esmiralda Thieme tijdens de stadsronde een situatie beschreven 

m.b.t. fietshandhaving en Rieu op het Amorsplein. Toegezegd is dat uitgezocht wordt wat er heeft 

gespeeld. 

Nol Beckers gaf toen aan dat dit op verzoek van de ondernemers zou zijn geweest.  

  
Antwoord: 
 
In het algemeen kunnen we stellen dat het stallen van fietsen en brommers met name in de 
binnenstad een aanhoudend punt van zorg is. Door uitbreiding van het aantal stallingplaatsen en het 
weer aanbieden van gratis bewaakte stalling proberen we het zgn wildstallen zoveel mogelijk te 
beperken. Daarnaast worden fietswrakken en kennelijk achtergelaten fietsen door onze handhavers 
regelmatig opgehaald om zoveel mogelijk stallingplekken vrij te maken en te houden voor mensen die 
onze binnenstad met de fiets bezoeken. 
 
In navolging van hetgeen door het gemeentebestuur is afgesproken worden in principe geen fietsen 
opgehaald die buiten de stallingen (wildstallen) zijn geplaatst. Handhavend optreden blijft dan ook  
beperkt tot die gevallen waarbij de veiligheid acuut in het geding is.  

 

Met betrekking tot de beschreven situatie aan het Amorsplein wordt opgemerkt: 

  

Op het Amorsplein zijn  vorig jaar inderdaad fietsen geruimd maar dit was niet in het kader van de 

concerten van Rieu. 

De ondernemers klaagden regelmatig over fietsen die langdurig gestald stonden op en rond het 

Amorsplein en waar zij inderdaad last van hadden bij het uitzetten van de terrassen. De ondernemers 

hebben een vergunning (en betalen precariorechten) om op de bewuste plek hun terras uit te zetten.  

Naar aanleiding van de aanhoudende klachten zijn toen fietsen eenmalig gestickerd en opgehaald. 

De ondernemers van het Amorsplein hebben ook een keer alle fietsen die het uitzetten van hun terras 

belemmerden, op een hoop gegooid. Die fietsen moesten toen wel door de gemeente  opgehaald 

worden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De burgemeester 




